
 
 

Skolebestyrelsesmøde i Stenstrup 

24.oktober 2022 kl. 18.30-20.30 

 
Dagsorden udarbejdet: X Formand X Oliver   
       
Forplejning: X Oliver     
       
Til stede: x Martin x Brynjar X Elev, Marie  
 x Signe  Michael  x Elev, Matilde  
  Peter X René   
  Jesper C X Oliver   
 x Kristian x Vibeke   
  Christian     
 x Louise     
 x Lisbeth     
       
Referent: X René     
       
Gæst:       
       

 

Bilag til dette møde: Referat af den 13.9.22., LEAPS Omstillingsplan 
 

Dagsorden Indhold/Referat 
  

1. Godkendelse af referat Godkendt 
  

2. Godkendelse af dagsorden Godkendt 
  

3. a)   Nyt fra formand  Intet nyt 
              b)   Nyt fra elevråd Elevrådet spørger til, hvorfor man ikke længere kan købe juice i 

skoleboden.  
Svaret herpå er at skolebodens udvalg er rettet til i forhold til 
retningslinjerne for, hvad der er tilladt for 9. årgangs elever at 
købe, når de har lov at forlade skolen i frikvartererne. 
 
Elevrådet ønsker at det sidste korte 10 minutters frikvarter 
annulleres, så skoledagen slutter 10 minutter tidligere. 
Svaret herpå er, at skoledagen på Issø-skolen er lige præcis så 
lang som den skal være. Vi må ikke afkorte skoledagen yderligere 
i forhold til minimumstimetallet. 



 
 

Dagsorden Indhold/Referat 
              c)   Nyt fra forældre Intet nyt 
              d)   Nyt fra medarbejdere Det nyligt afviklede motionsløb: Man bør til næste gang tage 

højde for sikkerheden i forbindelse med færdsel ved grusgraven i 
Kirkeby Sand.  

              e)   Nyt fra ledelsen Intet nyt 
  

4. Budgetopfølgning 30-9 Oliver orienterede om 3. kvartals budgetopfølgning. Pt. vil det 
forventede resultat for 2022 være ca. 450.000. Det svarer til det 
overskud forvaltningen har bedt skolen om at præstere. 
Med de varslede besparelser forventes resultatet for 2023 at 
blive mindre. Når vi kender de reelle tal for budgetåret 2023, vil 
ledelsen melde ud, hvordan reaktionen herpå vil blive. 
Desuden blev sammensætningen af skolens driftskonto 
gennemgået.  

  
5. Mangfoldige læringsmiljøer Oplæg: Hvad er kommunens politik? Oliver redegjorde herfor. 

Præsentation: Hvordan ser mangfoldige læringsmiljøer ud på 
Issø-skolen? René redegjorde for hvordan ressourcerne er 
disponeret i indeværende skoleår 
Hvilke tanker sætter det i gang hos bestyrelsen? 

- I hvor høj grad disponerer skolen ressourcer til at kunne 
”gribe” børn, der får det svært? 

- I hvor høj grad samarbejder skolen med børnehusene i 
forhold til at foregribe indsatser for børn der har særlige 
behov? 

- Muligheden for at prioritere ressourcer i 
overgangsarbejdet fra børnehus til FSFO 

Kan vi med fordel arbejde hen imod et princip om mangfoldige 
læringsmiljøer? 
Oliver opfordrer til at vi hver især tænker videre på punktet til 
næste bestyrelsesmøde.  

  
6. LEAPS omstillingsplan Issø-skolen er i år 1 af en 5-årig omstillingsplan.  

I de surveys der er foretaget er der en relativt høj 
forældretilfredshed baseret på en relativt høj 
besvarelsesprocent. Skolens mål er at forældretilfredsheden ved 
næste runde er lige så høj 
Ved besvarelsen ses det at elevernes motivation for læring daler 
jo højere klassetrin man går på. Skolens mål er at øge elevernes 
læringsoptimisme.  
 

  
7. LEAPS: Kommunikation til 

forældre 
Der er et ønske fra forældrenes side om at det bliver nemmere at 
finde ud af, hvornår man kan se sine egne børn.  
Der er et ønske om at det meldes mere klart ud, hvordan 
programmet for fremvisningen er.  
Erfaringerne fra første fremvisning tages med til planlægningen 
af de fremtidige fremvisninger.  
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8. Lokal LEAPS styregruppe Der er møde 8.11. Martin deltager.  

  
9. Eventuelt  

  
10. Punkter til næste møde i 

Kirkeby d. 22.11. 
Orientering fra Skole og forældres årsmøde/Kristian 
Mangfoldige læringsmiljøer - fortsat 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


